
 

 

Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 1/2015  

konaného dne 8. 1. 2015 
 
Přítomni: 

1. Jan Hyliš 7. Radovan Necid 

2. Vladimír Černý (předseda) 8. Pavel Bárta 

3. Pavel Štefan 9. Jan Tourek 

4. Zdeněk Kubát 10. Petr Fiala 

5. Bohuslav Musil 11. Karel Štefl 

6. Jaroslav Jirků 12. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jaroslav Kohout 2. Josef Mach (místopředseda) 

 
Hosté: 

1. Libor Joukl (náměstek hejtmana Kraje Vysočina) 

2. Jiří Hejnák (KSÚSV) 

 
Program: 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 

4. Projednání požadavků měst a obcí 

5. Různé 

6. Závěr 

 
1. Zahájení jednání a schválení programu 
Vladimír Černý, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu jednání, který navrhnul doplnit o bod č. 5 “Grantový program 
Bezpečná silnice 2015“ a bod č. 6 „Koncepce rozvoje silniční sítě na území Kraje Vysočina“. 
Takto upravený program jednání byl 11 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání nebyly 
vzneseny žádné připomínky a byl 11 hlasy schválen. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Úkol: Rozeslat členům komise představené prezentace. 

o Představené prezentace byly členům komise rozeslány, úkol splněn. 
 
Usnesení 019/09/2014/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina bere na vědomí informaci  
o stavu techniky na provádění zimní údržby silnic Krajskou správou a údržbou silnic Vysočiny,  
p. o., a informaci o zajištění zimní údržby 2014/2015. 
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o Materiál byl projednán na zasedání rady kraje. 
 
Usnesení 020/09/2014/DK - Dopravní komise Rady Kraje Vysočina schvaluje Plán činnosti 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina na rok 2015. 

o Rada kraje schválila na svém zasedání č. 1/2015 dne 6. 1. 2015 Návrh plán činnosti 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina na rok 2015 (usnesení 0022/01/2015/RK). 

 
 
3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová podala následující informace: 

- Dopravní obslužnost – rada kraje rozhodla o výběru nejvhodnější nabídky veřejné 
zakázky Odborný zpracovatel optimalizace dopravní obslužnosti, jednotného tarifu  
a technické části zadávací dokumentace pro uzavření smlouvy o veřejných službách  
v přepravě cestujících. Ze tří uchazečů byla vybrána nabídka uchazeče KPM CONSULT. 
První jednání se uskuteční dne 15. 1. 2015. Dojde k uzavření smlouvy, k činnosti na 
optimalizaci, a k vytváření zadávacích podmínek.  
Členové dopravní komise budou průběžně informováni. 

- Dne 8. 1. 2015 se Pavel Bartoš účastnil jednání na Ministerstvu dopravy ohledně vedení 
rychlíků pro další období. 

- Uzavření dodatků ke smlouvám pro linkové dopravce pro rok 2015. 
- Smlouvy s dopravci ve veřejné drážní dopravě nejsou doposud uzavřeny. 
- Stavby silnic – dokončování staveb po stránce administrativní, finanční a úřední. 
- Zahájení výběrových řízení na akce v roce 2015 (7 akcí - především mosty). 
- Evropské akce spolufinancované z prostředků dotačního titulu ROP Jihovýchod  

– na všechny akce jsou vysoutěženi zhotovitelé stavebních prací. 
 
Libor Joukl informoval o těchto záležitostech: 

- V roce 2015 snaha o maximální připravenost v rámci projekčních prací na žádání 
finančních prostředků z EU. 

- Výkupy pozemků – v roce 2015 snaha o výkup maximálního počtu pozemků.  
- Údržba veřejné zeleně v průjezdních úsecích obcí Kraje Vysočina – na zasedání rady 

kraje bude připraven materiál (úprava částky pro rok 2015 na 1 Kč/m2). 
- Grantový program „Bezpečná silnice 2015 - zachování pravidel jako v minulých letech.  
- „Bezpečný rok 2015“ - zaměření především na bezpečnost silničního provozu: 

o duben 2015- BESIP - kontroly na silnicích – Policie ČR – děti; 
o květen 2015 - nákup mobilních vah (auto) + vážení – KSÚSV, Policie ČR; 
o Den komunální techniky, Cestářské rodeo - KSÚSV; 
o 2. červen 2015 - Krajské kolo cyklistické soutěže; 
o Bezpečně do škol - kufříky pro žáky 1. tříd ZŠ; 
o září 2015 - Road Show - v jednotlivých okresních městech; 
o Den železnice - zaměření na bezpečnost; 
o Den kraje - zaměření na bezpečnost. 

- Výzva pro členy dopravní komise k zasílání námětů v rámci akce „Bezpečný rok 2015“. 
 
Bohuslav Musil předložil v rámci akce „Bezpečný rok 2015“ tyto náměty: 

- Dne 25. 4. 2015 se uskuteční 19. ročník preventivní akce Řidič Vysočiny – nabídka 
možnosti spolupráce s krajem. 

- V rámci spolupráce s Vyšší policejní školou MV v Jihlavě – pro vítěze různých soutěží 
možnost zajištění prohlídky školy, prohlídky policejních činností, prohlídky trenažerů atd. 
Možnost preventivních víkendových akcí – škola smyku. 

 
Ze zasedání se omluvil a odešel Libor Joukl. 
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4. Projednání požadavků měst a obcí 
Na odbor dopravy a silničního hospodářství nebyly žádné nové požadavky měst a obcí 
doručeny. 
 
 
5 Grantový program „Bezpečná silnice 2015“ 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál. 
 
Hana Strnadová sdělila, že se jedná o grantový program na podporu zvýšení bezpečnosti 
chodců a dostupnosti dětských dopravních hřišť v Kraji Vysočina. Grantový program „Bezpečná 
silnice 2015“ je rozdělen na tři podprogramy. Podprogram A řeší osvětlení přechodů pro chodce 
s maximální podporou 200 tis. Kč na jeden projekt. Podprogram B je zaměřen na instalaci 
dynamických zpomalovacích systémů nebo na instalaci dynamických zpomalovacích systémů 
včetně osvětlení přechodu pro chodce s maximální podporou 300 tis. Kč na jeden projekt. 
Podprogram C je zaměřen na dětská dopravní hřiště s maximální podporou 300 tis. Kč na jeden 
projekt. Opět bylo diskutováno stanovisko Policejního prezidia ČR k instalaci tzv. zpomalovacích 
semaforů. Termín podávání žádostí je stanoven do 30. 4. 2015. 
 
Usnesení 001/01/2015/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
doporučuje 
radě kraje doporučit zastupitelstvu kraje vyhlásit grantový program „Bezpečná silnice 2015“. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
6. Koncepce rozvoje silniční sítě na území Kraje Vysočina 
Členové komise obdrželi s předstihem podkladový materiál. 
 
Hana Strnadová sdělila, že předmětem plnění veřejné zakázky je vypracování Koncepce rozvoje 
silniční sítě na území Kraje Vysočina. Koncepce má za úkol vyhodnotit potřebnost investic  
a údržby na jednotlivých komunikacích ve vlastnictví kraje (cca 4,5 tis. km), ve vztahu 
k současné i očekávané intenzitě dopravy a budoucímu rozsahu veřejné hromadné dopravy  
ve výhledu do roku 2050 a jejich optimalizaci. Zároveň musí zohlednit rozvojové záměry na 
silniční a dálniční síti ve vlastnictví státu na území Kraje Vysočina. Ze závěrů studie musí být 
patrny hlavní směry rozvoje silniční sítě v majetku Kraje Vysočina. Dále Hana Strnadová uvedla, 
jaké materiály budou zapracovány do koncepce, z jakých částí se bude skládat dokumentace,  
a jaká je předpokládaná hodnota veřejné zakázky. 
Členové dopravní komise budou průběžně informováni. 
 
Usnesení 002/01/2015/DK 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
souhlasí 
s vypracováním Koncepce rozvoje silniční sítě Kraje Vysočina a  
doporučuje  
radě kraje rozhodnout zahájit zadávací řízení na veřejnou zakázku na služby na zpracovatele 
Koncepce rozvoje silniční sítě na území Kraje Vysočina. 
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdrželo). 
 
 
7. Různé 
Informace KSÚSV o zajišťování zimní údržby 
Jiří Hejnák podrobně informoval, o údržbě jednotlivých úseků v Kraji Vysočina především dne  
5. 1. 2015. Uvedl, že nedošlo k porušení zákona o pozemních komunikacích. 
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Hana Strnadová informovala o novele zákona č. 13/1997 Sb. o pozemních komunikacích.  
Je zde ustanovení, že na silnicích I. tříd může Ministerstvo dopravy běžnou údržbu i mimořádné 
věci zadávat kraji, který na základě veřejnoprávní smlouvy toto bude zajišťovat dle svých 
možností. 
 
Pavel Bárta uvedl, že jako člen dopravní komise obdržel dne 4. 1. 2014 Žádost o prověření 
nutnosti plánované rekonstrukce silnice II/347 v úseku Světlá nad Sázavou - Dolní Město. 
Žádost byla předána k vyřízení odboru dopravy a silničního hospodářství.  
 
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 12. února 2015, od 13.00 hodin.  
 
 
8. Závěr 
Vladimír Černý poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
 
Vladimír Černý 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
 
 
Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
Zpracovala Lenka Matysová dne 9. 1. 2015. 


